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Peberkværnens MED-udvalgs udtalelse efter drøftelse af forslaget om 

Sammenlægningen af Peberkværnen og Piletræet 

 

 

Vi har i Peberkværnens MED-udvalg drøftet notatet vedr. sammenlægningen og er enige i de 

nuværende problematikker og sansynlige fordele ved en sammenlægning, der påpeges - 

særligt i forhold til normering, overgang mellem vuggestue og børnehave, fleksibilitet og 

økonomi. Men vi ønsker også at understrege, at vi oplever os selv som en dygtig, vidende og 

kompetent personalegruppe med fine og brede pædagogiske kompetencer. Som 

undersøgelsesnotatet fremstår savnes en tydeliggørelse af Piletræets 

personalesammensætning – Peberkværnens fremgår.  

 

Det fremgår naturligvis, at det er Piletræets nuværende leder der er ansvarlig for 

sammenlægningsprocessen. Vi er optaget af sammenlægning, og at kunne berige hinanden. 

Peberkværnen er potentielt i en udsat position, som den mindre institution med én 

medfølgende ledelsesrepræsentant. Det er vores vurdering, at det kan skabe grobund for 

usikkerhed i Peberkværnens personalegruppe. Dette bør gives opmærksomhed. Med dette 

sagt skal det også understreges, at denne proces opleves at være i gang; Ledelsen/de 

nuværende ledelser har ansvaret herfor.  

 

Specialgruppernes forhold optager os ligeledes. Vi ønsker at gøre opmærksom på at særligt 

fokus på de sårbare børn i specialgrupperne og deres behov for skærmning, og personalets 

mulighed for at yde dette, er vigtigt – som det også er beskrevet i notatet. Hvorvidt der skal 

være tale om helt fælles legeplads ønsker vi yderligere undersøgende dialog omkring.  

 

Vi er positivt stemt og tager forslaget, tidsplanen og den samlede vurdering til efterretning. 

 

 

På vegne af Peberkværnens MED-udvalg 

 

 

Malene Børgesen 


